
 

  

Referat: BBK Bestyrelsesmøde nr. 71, 11-
10-2022, kl. 19-21 

Virksomhed:  Brejning båd klub 

Lokation:  BBK klubhus - mødelokale 

Dato:  11-10-2022 

Tidspunkt:  19:00 - 21:00 

Deltog:  Claus Johansen, Henrik Buhl, Henrik Provstgaard Jensen, 
Jette Dalegaard, Rene Lokesgaard, Torben Elbek, Willem 
Van Der Meijden  

Deltog ikke:   

Referent:  Torben Elbek (sek@bbk-brejning.dk) 

Publiseret af:  Torben Elbek (sek@bbk-brejning.dk) 

Publiseret:  24-10-2022 18:14 

 

 

1 - Siden sidst 

Beskrivelse/sagsfremstilling 

Referat: 

Referat fra sidst godkendt. 

H-bådsstævne. gik godt. 25 frivillige i gang.  

jubilæumsarr. godt arr. 110 deltagere til festen. økonomi kommer senere. 

ønske om udbygning af grejhal. Havnen sender tegninger / forklaringer til BBK, som ejer hallen.  

 

sek@bbk-brejning.dk
sek@bbk-brejning.dk


 

  

2 - Udvalgene rundt 

Beskrivelse/sagsfremstilling 

Referat: 

ungdom: Buhl har haft kontakt til Niels.  alt OK.  

afholdt liveredderprøve. 3 stk har bestået den teoretiske del. den praktiske del kommer senere. 

kapsejlads. iab. 

økonomi: iab  

aktivitetsudvalg. iab. 

J70 iab. 

kajak: iab. 

oprydning i grejhal. er gået i gang. Lasse vil lave vogn til sub-boards. 

Fugt i hallen: Fugten kommer fra kondens. den eneste måde at fjerne fugten er varme.  hallen er lidt 
fejlkonstrueret. burde have været lavet med brædder i stedet for plader.   træpladerne udskiftes 
efterhånden som de mugner. Udskiftes med brædder. BBK ønsker ikke at varme hallen op !! 

Henrik undersøger lidt mere. Forsøger at hitte på en løsning.  

Adgangssystem: har haft møder med 2 potentielle leverandører. En 3. potentiel er også inviteret.  
Oplæg laves og præsenteres af udvalget. Det er stadig meningen - og realistisk - at det nye nøgle 
system implementeres i vinteren 22/23. 

 

 

3 - Økonomi 

Beskrivelse/sagsfremstilling 

Referat: 

Likviditet OK. 

Kontingentrestancer 17 mangler. Claus ringer rundt i uge 42.  ellers lader vi sagerne ligge indtil nyt 
medlemssystem implementeres - så kan vi lukke bomkortene.  

Energi: vi vælger at lade udendørs lyset være som det er. Klaus kigger på varmesystemet. Vi ønsker 
at styre varmen lidt bedre samt at sænke temperaturen et par grader. 



 

  

 

 

4 - Stormøde 26-10-2022 

Beskrivelse/sagsfremstilling 

Referat: 

Punkter: 

kalender 23 

aktiviteter nu og i 23 

 

 

 

5 - Fællesmøde i november ? 

Beskrivelse/sagsfremstilling 

Referat: 

BBk & FBL 

2. November er foreslået.  Jette skriver til kasserer i FBL. 

Stand på Dommerhus ?? 

 

 

 

Eventuelt. 

Beskrivelse/sagsfremstilling 

Referat: 

Conventus: Vejle kommune er holdt op med at bruge conventus. Der er kommet et nyt system. KMD 
hedder det nye.  



 

  

22. november bestyrelsesmøde. budget på programmet. 

14. december: jule "frokost" / arbejdsmøde for bestyrelsen. 18.30 .  

 

Næste møde xxx 

Beskrivelse/sagsfremstilling 

Referat: 
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